
Hodnotiaca výročná členská schôdza členov ZO JDS 
  

     Stalo sa už tradíciou, že začiatkom roka, kedy si pripíjame na zdravie, šťastie, spoluprácu, 

zhodnotíme aj prácu minuloročnú. Za týmto účelom sa stretli poslednú januárovú sobotu 

v Kultúrnom dome  členovia  zo základnej organizácie  Jednoty dôchodcov na Slovensku na 

hodnotiacej výročnej členskej schôdzi.  

     Predseda tejto organizácie Juraj Barkóci predniesol správu o činnosti za rok 2014, 

pripomenul, čo nové sa urobilo, pochválil zapájanie sa do nových aktivít - výborne zvládnutú 

a médiami spropagovanú Zemplínsku ostrú kosu, úpravu okolo zrekonštruovaného 

a obnoveného „Klebanovho kríža“, poďakoval za výzdobu fontány, vyzdvihol iniciatívu skoro 

tých istých členov, vytkol nezáujem o iné podujatia,  ktoré spolu s výborom  pre svojich 

členov pripravoval.   Ale   nezabudol  pripomenúť  aj   nové   výzvy,  ktoré   ich   čakajú  

v organizácii tohto roku. Ako sa hospodárilo v uplynulom období predniesla Anna 

Bakajsová. Boli zvolení členovia do návrhovej, volebnej, revíznej komisie a delegáti na 

Okresný snem JDS, ktorý sa uskutoční v apríli tohto roku. Pamätnými darčekmi boli z rúk 

predsedu organizácie a Jána Maguru odmenení členovia, ktorí v uplynulom roku dovŕšili 

okrúhle jubileum. 

    V diskusii sa prihovoril novozvolený starosta Ján Fenčák, predseda Okresnej organizácie 

JDS vo Vranove n.T. PaedDr. Ján Popaďák a za všetkých členov svoje poďakovanie 

vyjadrila Mária Dupaľová. Nového predsedu základnej organizácie si vyberie výbor tento 

týždeň  na svojom zasadnutí.   

     V kultúrnom programe, pod vedením PaedDr. Vierky Tomášovej a Lenky Vaňovej sa 

predstavili deti z MŠ a ZŠ, zaspievali manželia Jurovčákoví s hudobným doprovodom Petra 

Žofčáka,  Mužská spevácka skupina  Hrušovčan, Mária Dupaľová a Hedviga 

Chromuľáková, prózou od Rudolfa Jašíka potešila Slávka Boguská. 

     Je obdobie fašiangov, kedy sa veselíme, hodujeme - preto ani tohto roku nesmela 

v popoludňajších hodinách chýbať zábava  „pre skorej narodzenich“ s hudobnou skupinou 

Hrušovske hudaci - Bikaver.  Opäť nás prišli spevom a tancom pozdraviť členovia FSk 

z Moravan.  

Za posledných päť rokov to bola najväčšia účasť. 

     Aj to svedčí o dobrej organizačnej schopnosti členov výboru. Ďakujeme všetkým, ktorí sa 

na pripravovaných akciách aktívne zapájali.  

Juraj Barkóci 

Predseda ZO JDS N.Hrušov  


